



Carrera Calibre 17 Chronograph Jack Heuer 80th Birthday

1963. Jack Heuer, one of the pioneers of sports timing, developed a chronograph specifically for professional racing drivers. He knew precisely what he wanted: a large, easy-to-read dial and a water-resistant case that would stand up to the knocks of motor racing. The ideal inspiration was right before his eyes: the Carrera Panamericana, a legendary road race of the 1950s when drivers would compete over five days and 2,000 miles across Mexico. Now the Carrera is a legend of its own and, in celebration of Jack Heuer's 81th birthday, TAG Heuer proposes a limited series inspired by the original model. ----- Mechanical automatic movement. Steel case. Hours, minutes, seconds, chronograph, date, tachymeter. Anthracite dial inspired by the 1963 model. Steel bracelet. Retail prices: CHF 6,900 USD 7,500 € 5,600

Movement	Mechanical automatic, TAG Heuer 17 chronograph calibre, 37 jewels
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph, date, tachymeter
Case	Steel, 41 mm Sapphire crystal Smoked sapphire back showing Jack Heuer's signature and the Heuer family crest
Dial	Sunray grey printed with the vintage Heuer logo Hour counter at 9 o'clock, minute counter at 3 o'clock Date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Steel or perforated black leather with red lining



Carrera Calibre 17 Chronograph Jack Heuer 80th Birthday

1963. Jack Heuer, l'un des pionniers du chronométrage sportif, développe un chronographe taillé pour les pilotes de course professionnels. Il sait exactement ce qu'il veut : un cadran ouvert facile à lire, associé à un boîtier étanche et suffisamment robuste pour encaisser les chocs inhérents à la conduite sportive. Il trouve sous ses yeux la source d'inspiration idéale : la Carrera Panamericana, course de légende des années 1950 qui s'étalait sur cinq jours et 3'300 km à travers le Mexique. Aujourd'hui, la montre Carrera est elle aussi entrée dans la légende et Jack Heuer fête ses 81 ans. TAG Heuer lui dédie une édition limitée inspirée du modèle originel. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique. Boîtier en acier. Heure, minute, seconde, chronographe, date, tachymètre. Cadran anthracite inspiré du modèle de 1963. Bracelet en acier. Prix publics : CHF 6'900.- USD 7'500.- € 5'600.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre chronographe TAG Heuer 17, 37 rubis
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe, date, tachymètre
Boîtier	Acier, 41 mm Glace saphir Fond saphir fumé orné de la signature de Jack Heuer et des armoiries familiales
Cadran	Anthracite soleillé imprimé du logo Heuer d'époque Compteurs heures et minutes à 9h et 3h Date à 6h
Bracelet	Acier ou cuir noir perforé avec doublure rouge